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Interpellation – Centrala Gävles brist på 
parkeringar 
 
Det råder en stor brist på parkeringsplatser i Gävle vilket måste åtgärdas politiskt. 
Såväl handeln som boende saknar parkeringsplatser i centrala Gävle. I många andra 
kommuner så utökar man antalet parkeringsplatser genom att kombinera lastzoner 
med parkeringsplatser. I Gävle skulle man kunna ha tid för lastzon klockan 8-11 och 
sedan tillåter man parkering på övriga tider. Gävle har sedan tidigare uttalat att om det 
tags bort en parkeringsplats i centrala stan så skall den ersättas med en ny, har detta 
skett i enlighet med parkeringspolicyn? En sådan förändring skulle betyda stora 
förbättringar för de boende i Gävle på kort sikt. 

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd följande: 
- Finns det något konkret arbete i Gävle kommun för att utöka 

parkeringsplatserna i Gävle kommun? 
 
- Är ansvarigt kommunalråd beredd att omgående initiera ett arbete för att tillåta 

parkering i lastzoner på utvalda parkeringar? 
 
 
Niclas Bornegrim (M), ledamot i kommunfullmäktige 
 


